
1 

 

Zápis z mimoriadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lutile 

konaného dňa 02.01.2023 
 

 

Prítomní:  

 

poslanci obecného zastupiteľstva podľa prezenčnej listiny v počte 8 – Eduard Čierny, Ing. Jozef 

Jurkemík, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. Michal Michalík, Slavomír Pružina, 

Bc.Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

 

Starosta obce Lutila – Peter Knopp  

Hlavná kontrolórka obce Lutila – Ing. Monika Šťastná 

 

Občania: Ján Pružina 

  

Bod č.1. – otvorenie zasadnutia 

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva viedol starosta obce Peter Knopp.  

Privítal prítomných na riadnom zasadnutí OZ, ktoré sa začalo o 16:01hod.. 

 

Starosta obce konštatoval, že je prítomných 8 poslancov z celkového počtu 9. 

Zasadnutie OZ je uznášaniaschopné. 

 

Bod č.2. – určenie zapisovateľa zápisnice  

 

Za zapisovateľku určil Marianu Markovú – pracovníčku obecného úradu. 

 

Bod č.3. – voľba návrhovej komisie 

 

Starosta obce navrhol za predsedníčku návrhovej komisie Mgr. Evu Láskovú, za členov Bc. 

Romana Spodniaka a Eduarda Čierneho. 

 

Hlasovanie, aby návrhová komisia pracovala v tomto zložení. 

Za:  8 – Eduard Čierny, Ing. Jozef Jurkemík, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. 

Michal Michalík, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 01/2023 bolo prijaté jednohlasne. 

 

Bod č.4. – schválenie návrhu programu 

 

Program obecného zastupiteľstva 

Starosta obce uviedol, že poslanci návrh programu dnešného zasadnutia dostali elektronicky 

s pozvánkou.  

 

Hlasovanie za program zasadnutia OZ, tak ako bol zaslaný s pozvánkou  

Program OZ Lutila : 
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1.    Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 
4. Schválenie návrhu programu 

5. Kontrola uznesení 

6. VZN ktorým sa mení dopĺňa VZN č. 1/2020 o nakladaní s komunálnymi odpadmi na území obce 
7. Kúpa osobného automobilu 

8. Majetko-právne vzťahy  

- Jurčišin – zriadenie vecného bremena 

- Prenájom nebytových priestorov 
9. Interpelácia poslancov 

10. Rôzne, podnety a pripomienky občanov obce, diskusia 

11. Záver 

 

Za:  8 – Eduard Čierny, Ing. Jozef Jurkemík, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. 

Michal Michalík, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

Návrh programu zasadnutia bol schválený uznesením č. 2/2023 jednohlasne. 

 

Bod č. 5. – kontrola uznesení OZ 

 

Kontrolu uznesení OZ vykonala Hlavná kontrolórka obce Lutila Ing. Monika Šťastná.  

Z predchádzajúcich zastupiteľstiev sa prenáša –  

Uznesenie č. 5/2022 – Senior plus n.o. – týkajúca sa kúpi CKN parcely vo vlastníctve obce za 

účelom vybudovania zariadenia pre seniorov – čaká sa na vyhotovenie geometrického plánu 

Uznesenie č. 48/2022 – žiadosť Mareka Jučišina o zriadenie vecného bremena za účelom práva 

uloženie a údržby inžinierskych sietí k plánovanej novostavbe rodinného domu – je súčasťou 

dnešného programu 

Hlavná kontrolórka konštatovala, že ostatné uznesenia z roku 2022 boli riadne ukončené. 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za vzatie na vedomie správy o plnení uznesení  

Za:  8 – Eduard Čierny, Ing. Jozef Jurkemík, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. 

Michal Michalík, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 3/2023 bolo prijaté jednohlasne. 

 

Bod č. 6. – Návrh VZN ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2020 o nakladaní s komunálnym 

odpadmi na území obce 

 

Starosta obce uviedol, že  zmena VZN je potrebná z dôvodu zvýšenia ceny žetónu na vývoz 

komunálneho odpadu mimo ročného poplatku. Toto navýšenie je potrené z dôvodu zvýšenia cien 

Technických služieb. 

Diskusia – Lásková – ako predsedníčka finančnej komisie odporúča schváliť návrh VZN  
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Hlasovanie za vzatie na vedomie protestu prokurátora a zrušenie VZN č.2/2022 

Za:  8 – Eduard Čierny, Ing. Jozef Jurkemík, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. 

Michal Michalík, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 4/2023 bolo prijaté jednohlasne 

 

Bod č. 7. – Kúpa osobného automobilu 

 

Starosta informoval, že počas uplynulého obdobia spravil prieskum na kúpu automobilu pre 

Obecný úrad. Navštívil viacero predajcov, dal vypracovať cenové ponuky – Škodovka, Cintroen, 

Suzuki, Hyundai. Na niektoré modely sa čaká aj dva roky, tie som hneď vylúčil. Parametre, podľa 

ktorých boli robené cenové ponuky – štvorkolka, benzín, manuálna prevodovka, zimné pneu, ťažné 

zariadenie – Suzuki nacenili ponuku na 25 848,00€, najvýhodnejšia ponuka. Škodovka pri 

rovnakom vybavení automobilu ponúkla cenu 28 000,00€, a to nie je ani 4x4. Citroen tiež 

neponúka 4x4 a tiež je cena oveľa vyššia ako pri Suzuki. Hyundai bol najdrahší.  

Diskusia – Jurkemík, Murgaš, Meliško 

P. poslanec Jurkemík spomenul, že podobné modely nedávno dokúpili v práci a sú s nimi nadmieru 

spokojní. 

Murgaš odporučil Suzuki.  

Knopp - Len dobré odporúčania, vzhľadom na porovnanie ceny a kvality je to ideálne. Na splátkach 

na 5 rokov je navýšenie 2 000€, a to zahŕňa všetky poistky v plnom krytí, vrátane havarijnej 

poistky.  

Meliško – sa dotazoval, kedy by bolo auto dostupné 

Knopp - Dostupné by bolo vo februári 2023. Celková cena by teda bola necelých 28 000,00€. 

Poslanci sa zhodli na kúpe Suzuki S CROS s financovaním na dobu 5 rokov. 

 

Hlasovanie za schválenie kúpy osobného automobilu 

Za:  8 – Eduard Čierny, Ing. Jozef Jurkemík, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. 

Michal Michalík, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 5/2023 bolo prijaté jednohlasne 

 

Bod č. 8 – Správa majetku obce –majetko-právne vzťahy 

 

Jurčišin 

 

P. Jurčišin kúpil pozemok, na ktorom chce postaviť rodinný dom, na vydanie stavebného povolenia 

potrebuje zriadiť inžinierske siete, ktoré by chcel umiestniť na pozemky vo vlastníctve obce. Na 

konci Kamennej ulice. Ide o výkop v dĺžke 115 m a šírke cca 0,60m. Cena za odplatu by teda podľa 

cenníka bola okolo 90€. 

 

Diskusia -   

Žiaková – chcela vedieť, či po vybudovaní prejdú siete do vlastníctva obce 

Knopp –prípojka na súkromnom pozemku ostáva v súkromnom vlastníctve, na obecnom pozemku 

bude vecné bremeno  
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Pružina – nemala by byť časť sietí vo vlastníctve obce, aby sa tam v budúcnosti mohli pripojiť aj 

iný záujemcovia/vlastníci pozemkov, ktorý by v danej lokalite chceli do budúcna stavať? Bolo by 

lepšie tam dať väčšiu dimenziu aspoň na určitom úseku. 

Knopp – je to na zvážení, aj keď pozemok p. Jurčišina je v súčasnosti posledný na ktorom je  možné 

stavať, nakoľko v okolí sú chránené biotopy. Ale čo bude o 10 rokov. 

Meliško – navrhol, aby starosta navrhol p. Jurčišinovi zvýšiť kapacitu jednotlivých sietí, aby do 

ostala otvorená možnosť pripojenia nových domov v budúcnosti. 

Knopp – navrhol odročiť tento bod na nasledujúce zastupiteľstvo, s tým, že prerokuje návrh s p. 

Jurčišinom 

 

Hlasovanie za odročenie bodu programu 

Za:  8 – Eduard Čierny, Ing. Jozef Jurkemík, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. 

Michal Michalík, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 6/2023 bolo prijaté jednohlasne 
 

Prenájom nebytových priestorov 

 

Nakoľko jeden zo zamestnancov obce ostal bez ubytovania, ponúkol mu starosta dočasné 

ubytovanie v budove starej školy, momentálne má k dispozícii priestor bývalej zborovne, cca 

5x6m, má k dispozícii vodu, elektrinu, wc, varí si na dvojplatničke, je to len dočasné riešenie, 

nakoľko ide o nebytový priestor. Byt, ktorý sa v budove nachádza má stále v nájme spoločnosť 

Energogaz. Hľadá sa iné riešenie situácie. Zatiaľ treba uzatvoriť zmluvu na prenájom nebytových 

priestorov, zatiaľ do konca roka 2023. Výšku nájmu navrhol starosta obce na 150 € vrátane energií. 

Diskusia – Pružina – skonštatoval, že p. Lalák je dobrý chlap a treba mu pomôcť 

Knopp – je to dočasné riešenie, nie úplne ideálne, ale má k dispozícii všetko čo potrebuje 

 

Hlasovanie za schválenie zámeru prenajať majetok Obce  

Za:  8 – Eduard Čierny, Ing. Jozef Jurkemík, Mgr. Eva Lásková, Ing. Ján Meliško, Ing. 

Michal Michalík, Slavomír Pružina, Bc. Roman Spodniak, Ing. Andrea Žiaková 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 7/2023 bolo prijaté jednohlasne 
 

Bod č. 9. – Interpelácia poslancov 

 

K tomuto bodu sa nikto neprihlásil. 

 

Bod č. 10. – rôzne, podnety a pripomienky občanov obce, diskusia 

 

Do diskusie sa z radov poslancov nikto neprihlásil 

Knopp – sa vyjadril k záležitosti týkajúcej sa spoločnosti Senior PLUS, pred Vianocami 

komunikoval s riaditeľom spoločnosti p. Mlynárom, ktorý skonštatoval že zatiaľ sa nedohodli 

s inou obcou v okolí. Medzi sviatkami sa ale situácia zmenila a aj Slaská aj Lovčica-Trubín zmenili 

názor a poslanci sa dohodli. P Paulík ako zástupca spoločnosti sa vecou zaoberá, ale je to ešte na 

dlhé riešenie, zatiaľ netreba riešiť ani GP ani znalecký posudok, nakoľko treba ešte vybaviť iné 
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záležitosti. Starosta preto navrhol možnosť uzatvoriť zmluvu o budúce zmluve a pozemok 

odpredať až keď tam bude zariadenie pre seniorov reálne stáť. Na čo reagovala p. Žiaková, či nie 

je potrebné k získaniu dotácie na stavbu a realizáciu takéhoto zariadenia potrebné vlastniť 

pozemok. P starosta skonštatoval, že tento problém by vyriešila práve zmluva o budúcej zmluve. 

Tento rok bude dosť neistý, ak by sa celý projekt zrušil, tak táto zmluva by zároveň zabezpečila, 

že tam nepostavia niečo iné ako zariadenie pre seniorov. Poslanci sa zhodli, že GP zatiaľ netreba 

vypracovať, požiadali o prizvanie p. Mlynára na  pracovné stretnutie a na základe neho sa rozhodnú 

aký bude ďalší postup.  

Starosta sa vyjadril k verejnej súťaži, ktorá bola vyhlásená na prenájom „Borinky“ ešte v decembri. 

Opäť sa neprihlásil žiadny záujemca. V budove sa kúri tak, aby nezačali plesnivieť steny. 

V súčasnosti je v najhoršom stave kuchyňa ktorá potrebuje najväčší zásah, zvyšok budovy je 

v užívateľnom stave. Avšak do budúcna je potrebná investícia. P. poslanec Pružina navrhol 

vyhlásiť verejnú súťaž ešte raz okolo marca, možno sa situácia stabilizuje a niekto sa prihlási pred 

letom.  

Ďalej sa starosta vyjadril k cene elektrickej energie, prišli nové zálohové platby na rok 2023 

v porovnaní s minulým rokom je to 7 368 € viac. Najväčší podiel na tom je verejné osvetlenie a to 

1 777 €.  Čo nie je ešte konečná suma, môže klesnúť ale aj stúpnuť. A skonštatoval, že možno aj 

tieto ceny elektrickej energie sú tzv. „strašiakom“ prečo momentálne nikto nemá záujem 

o prevádzkovanie pohostinstva, keďže situácia na trhu s energiami je dosť neistá. 

 

Bod č. 11. – záver 

 

Starosta poďakoval prítomným za účasť, a ukončil zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Lutile 

o 16:59. 

 

 

 

Zapísala: Mariana Marková 

 

          

 

 

 

Podpísané v Lutile dňa 10.01.2023      

 

                                                                                                           Peter  K n o p p   

            starosta obce 

 

 

 

 

 
 


